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ÇUKUROVA ÜNİVERSİTESİ SAĞLIK BİLİMLERİ FAKÜLTESİ  

LİSANS EĞİTİM ÖĞRETİMİNE İLİŞKİN GÖRÜŞLER 

Teorik Derslere İlişkin Görüşler 

 Dersliklerde sınıf mevcudunun ihtiyacına cevap verebilecek fiziki şartlar bulunmadığı 

için amfi talebinde bulunulmuştur. 

 Dersliklerdeki bilgisayar, projeksiyon ve ses sisteminin uzun süreli kullanılmasına 

bağlı arızalanması ve onarımdan gelmiş bilgisayarların da çalışmaması sebebiyle 

yaşanan aksaklıklar hem yüz yüze hem de hibrit derslerin verimliliğini azalttığı 

bildirilmiştir. 

 Seminer salonunun fiziki şartlarının ve teknolojik donanımının yetersiz olması 

sebebiyle salonda gerçekleşen toplantılarda (yüksek lisans/doktora dersleri, tez 

sunumları) aksaklıklar yaşanmaktadır. Seminer salonunun donanımının ve fiziki 

şartlarının iyileştirilmesi talebinde bulunulmuştur. 

 Lisans öğrencilerinin online derslere katılım göstermemesi ve alınan tüm önlemlere 

rağmen online sınavlarda kopya çekmeleri, dersleri ve sınavları istismar ettikleri ifade 

edilmiştir.  

 Hemşirelik Bölümü’ne Erasmus Programında gelen öğrenci başvurusu olmadığı 

tartışılmıştır. 

 Bazı hocalarımızın derslerini zamanından bitirmemesi sebebiyle takip eden derslerin 

aksadığı bildirilmiştir. 

Öneriler 

 En az 2 öğretim elemanı (öğretim üyesi ve öğretim görevlisi) bulunan anabilim 

dallarının derslerini, sınıfları A ve B şubesi olarak ikiye ayırarak işleyebileceği (İntörn 

grubu hariç) önerisinde bulunulmuştur. 

 Anabilim dallarında tek kişi olan öğretim elemanlarına, dışarıdan ilgili öğretim 

elemanları tarafından destek almaları önerisinde bulunulmuştur (Halk Sağlığı 

Hemşireliği ve Ruh Sağlığı Hemşireliği AD tarafından uygun görülmemiştir). 

 Lisans öğrencilerinin online sınavlarda kopya çekmesine çözüm olarak sınav 

sürelerinin kısaltılması önerilmiştir. 

 Eğitim ve öğretimin daha verimli bir şekilde sürdürülmesi için anabilim dallarında 

görev yapan öğretim elemanı sayısının arttırılması talebinde bulunulmuştur. 

 Erasmus ile gelen öğrenci başvuru sayısını arttırmak için İngilizce seçmeli ders 

açılması önerilmiştir. 



 Eğitim öğretimin kalitesinin arttırılması ve yaşanan sorunların tartışılması için bölüm 

toplantılarının sayısının arttırılması görüşülmüştür. 

 Eğitim ve öğretimin iyileştirilmesi amacıyla uygulanan öğretim elemanı 

değerlendirme formları ile ilgili öğrencinin tekrar bilgilendirilmesi ve formların 

doldurulmasının sağlanması konusunda hatırlatma yapılmıştır. 

 Uygulamalı bölümlerdeki iş yükünün diğer bölümlere göre fazla olması dolayısıyla 

eğitim öğretime harcanan zamanın akademik faaliyetleri kısıtladığı bildirilmiştir. 

Kalite çalışmalarının bu durumlar göze alınarak yapılması önerilmiştir. 

 

Uygulamaya İlişkin Görüşler 

 

 Uygulama laboratuvarında yeterli ekipman olmaması ve mevcut ekipmanın uzun 

süreli kullanımda olması sebebiyle eskimiş ve kullanılamaz durumda olması 

dolayısıyla eğitim öğretimde sorunlar yaşanması konusunda görüşülmüştür. 

 Laboratuvarlarda internet bağlantısının sorunlu olması sebebiyle mevcut cihazlar etkin 

bir şekilde kullanılamamaktadır. İnternet bağlantısını iyileştirilmesi talep edilmiştir. 

  Laboratuvarların temizliğini öğretim elemanının yapması, temizlik personelinin iş 

kazası riski sebebiyle temizliği yapmak istemediği görüşülmüştür. 

 Uygulamaların daha verimli geçmesi için öğretim elemanı sayısının arttırılması 

talebinde bulunulmuştur. 

 

Öneriler 

 Uygulama laboratuvarının ihtiyacı olan malzemeleri karşılayabilecek Alt yapı projesi 

(BAP) yazılması önerisinde bulunulmuştur. 

 Uygulamalara destek verecek mentörlerin yaz döneminde belirlenmesi ve uygulama 

başlamadan önce mentör eğitiminin yapılması önerilmiştir. 

 Uygulamalara destek verecek mentörlerin her yıl değişmesindense aynı kişilerle 

uyumlu bir çalışma ortamının sağlanması konusunda görüşülmüştür. 

 Temizlik personeliyle laboratuar temizliği konusunda yapılan şikayetlerle ilgili 

görüşme yapılacağı bildirilmiştir.  

 İnternet bağlantısının kontrolünün sağlanacağı belirtilmiştir.  

 



 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 


